
 
 

Kassererens beretning 

Som det fremgår af det omdelte regnskab, er vores økonomiske ramme blevet markant mindre fra 
2023 til 2024. 

Det er det samme i 2025. 

I takt med, at vi er blevet færre lokalforeninger, har vi ændret praksis, så vi ikke længere sender midler 
direkte til lokalforeningerne. I stedet har vi ydet støtte efter behov, når vi er blevet opfordret til det. 
Dette har dog resulteret i en ”først-til-mølle”-fordeling af midlerne, hvilket ikke nødvendigvis er den 
mest optimale løsning. 

Lokalforeningen Sønderjylland har foreslået en ny økonomisk model for medlemsbidrag, der vil lukke 
storkredsen, idet de vil fordele ”alle midler” fra medlemsbidrag til de tilbageværende lokalforeninger.  

De nuværende fungerende lokalforeninger og deres medlemstal er: 

• Sønderjylland: 36 medlemmer 

• Fanø: 7 medlemmer 

• Haderslev: 13 medlemmer 

Storkredsen har i alt 125 medlemmer.  

Hvis vi laver en model om at fordele midlerne svarende til antallet af medlemmer i de aktive 
lokalforeninger, vil 45 % af medlemsmidlerne gå direkte til lokalforeningerne. Dette kan fungere i 
praksis. 

I årets løb har vi ydet et bidrag på 5.000 kr. til EP-valget – en udgift, der naturligvis ikke gentager sig 
fremover. Derudover er vores ZOOM-abonnement opsagt. 

Under "Administration/Kontorhold" er der poster relateret til drift af vores online fællesmøder. 
Hovedbestyrelsen har desuden oprettet en konto til ”Aktiviteter”, som dog har været en smule 
besværlig at anvende, men fungerer i praksis. Lokalforeningen Sønderjylland har brugt den, og 
Storkredsen har på vegne af Vejle fået midler til i år til en aktivitet om Vejle Fjord. 
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